
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Mandag d. 25. 11. 2019 kl. 18.30 til 21.00 

 
 

Afbud:  ________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt 

underskrift. 

 

 

2. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, LC 

Diverse udvalg 
 

 

3. Elevrådet 

 

4. Evaluering af skolefesten 
 

 

5. Principper Inklusion 
Bilag vedhæftet 1. behandling 

 

6. Budget 2020 
 

7. Virksomhedsaftalen. Skolen 
Første udkast vedhæftet 

 

8. Virksomhedsaftalen. Børnehaven 
Første udkast vedhæftet 

 

9.  Styrelsesvedtægten 

 

10. Årshjul 
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt 

 

 
 

 

 

Evt.: Vi aflyser december mødet, da hvis 

der ikke er alarmerende punkter på 

dagsordenen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Ad 1. Godkendt og underskrevet 

 

 

Ad 2. TI: Gitte og  Torben har været til 

dialogmøde i byrådssalen. Den nye skolechef 

gennemgik næste års budget. Der deltog 

skoleledere, lærere, bestyrelsesmedlemmer og 

forvaltning og der blev givet tid til gode 

diskussioner på tværs. 

At vi har rundet de 100 elever, har givet 

anledning til mange anerkendelser fra nær og 

fjern. 

SKS: Legepladsudvalget har møde d. 5. 

december, hvor vi skal diskutere Parkourbanen og 

Svævebanen. Der er opfølgning i januar. 

Vi får en virksomhedspraktikant Lasse, der starter 

mandag som pedel. 

Morten Holm starter i barselsvikariatet for 

Marlene i børnehaven mandag. 

Hele bestyrelsen er inviteret til pædagogisk 

rådsmøde torsdag d. 5. december kl. 17-19 

sammen med hele personalegruppen – emnet 

bliver værdier, vision og mission. 

Orientering om nyt tiltag på skolen: PULT 

AJ: Vi siger farvel til et barn i børnehaven, der er 

ved at blive sluset til et specialtilbud. 

Børnehaven har i to omgange haft besøg af 

kommunens sprogkonsulent og der er stor ros til 

personalet ift. det sproglige arbejde. 

Gl. Lene og Anni har været på kursus i 

”matematik i dagtilbud”. Et rigtig godt kursus det 

har givet inspiration til mere matematik i 

Smørhullet. 

Der har været og kommer stadig en del 

udfordringer ift AULA, både fra forældrene og 

fra personalet. Vi forsøger at behandle 

udfordringerne i takt med de kommer. 

d. 11., 12. og 13. er Mie, Lene C. og Anni på 

Cool kids vejlederuddannelsen. 

LC: Vi har haft pædagogiske weekend i 

børnehaven med overskriften: LEG. Det bliver et 

af vores fokusområder i 2020. 

 

Ad 3. Elevrådet deltager ved: Mathias, Mie og 

Katrine. Elevrådet har spurgt samtlige elever om 

der var noget, de kunne tænke sig at bruge de 



1200 kr. fra overskuddet fra sidste års 

skolefest. Der har ikke været andre 

henvendelser end, ønsket om at få et wc 

ifm. Billedkunst og få 

mørklægningsgardiner på hele 

mellemtrinnet. 

Elevrådet får til opgave at finde på noget 

at bruge pengene til, bl.a. at få fyldt 

frikvarterrygsækken op. De får et katalog 

fra kontoret til inspiration. 

Elevrådet har planer om at lave en fest for 

mellemtrinnet. 

 

Ad 4. En rigtig god fest og et godt 

skuespil. Dog var det svært at høre hvad 

der blev sagt på scenen.  

Tidspunktet for arrangementet var rigtig 

fint. 

Det fungerede godt med aktiviteterne på 

mellemtrinnets gang og det var fint 

eleverne ikke havde været med til at lave 

spøgelseshuset, så det var spændende for 

alle. 

Der var noget bedre plads at være på i år, 

end de forrige år, dog bør vi gentænke 

placeringen af tombola og kagebod. 

   

 

Ad 5. PGA nye tiltag udsættes punktet til 

maj mødet 

 

Ad. 6. Udsat pga. manglende udmelding 

fra økonomiafdelingen 

 

 

Ad.7 Den sendes til forvaltningen 

 

Ad. 8 den sendes til forvaltningen 

 

Ad. 9. Styrelsesvedtægten er revideret og 

godkendt af byrådet. Den lægges på vores 

nye hjemmeside 

 

Ad.10. enkelte punkter tilføjet 

 

 

 

Evt.:  

 

 

 

Næste møde: ______________________ 

Punkter til næste møde: 


